



## Al Salam Bank Collaboration with Talabat Cards Terms and Conditions

- 1) This promotional offer is exclusive to new and existing Al Salam Bank B.S.C. (the **"Bank"**) cardholders who hold a Visa Prepaid, Platinum, Signature and/or Infinite Credit Cards (the **"Card"**).

يقتصر هذا العرض الترويجي على زبائن بنك السلام ش.م.ب. (**"البنك"**) الجدد والحاليين الذين يحملون بطاقات Visa للدفع المسبق و/أو بطاقات Visa الائتمانية من الفئات البلاطينية، سيغنيتشر و/أو بطاقة Visa إنفنت الائتمانية (**"البطاقة"**)
- 2) The promotional offer is valid on the 20th of February 2026 only (the **"Promotional Day"**).

العرض الترويجية سيكون متاح في تاريخ 20 فبراير 2026 فقط (**"اليوم الترويجي"**).
- 3) Each talabat account holder with an eligible Card will be eligible to benefit from a discount of up to 20% (capped to BD2) on total spends on their eligible Card per order during the day (the **"Offer"**).

كل صاحب حساب طلبات وحامل للبطاقة سيحصل على خصم يصل إلى 20% (بحد أقصى 2 د.ب.) على إجمالي الإنفاق باستخدام البطاقة المؤهلة لكل طلب خلال اليوم (**"العرض"**).
- 4) The Offer may be availed for unlimited times, by the eligible cardholder, on the Promotional day only.

يمكن لحامل البطاقة المؤهل الاستفادة من العرض لعدد مرات غير محدود فقط خلال يوم العرض.
- 5) To benefit from the Offer, the cardholder must use the eligible Card at checkout along with code **ASB20** using direct payment by the Card only. For avoidance of doubt, Apple Pay transactions are not eligible for this promotional Offer.

للاستفادة من العرض، يجب على حامل البطاقة استخدام البطاقة المؤهلة مع رمز الخصم **ASB20** عند الدفع باستخدام طريقة الدفع المباشر باستخدام البطاقة فقط. تفادياً للشك، المعاملات التي تتم باستخدام Apple Pay لا تعتبر مؤهلة لأغراض هذا العرض الترويجي.
- 6) The offer is not applicable to purchases made from merchants that appear in the "GEMS" category in Talabat's platform.

العرض غير قابل للتطبيق على المشتريات التي تتم من التجار المدرجين ضمن فئة الجوهرة على منصة طلبات.
- 7) The Offer shall be applicable only for cardholders who are already registered or will register during the Promotional Period on Talabat's platform by having talabat Account, all users can register by creating an account on Talabat's platform, for the avoidance of doubt the Offer shall not apply for the visitors or guests.

ينطبق العرض فقط على حاملي البطاقات المسجلين أو الذين سيسجلون خلال الفترة الترويجية على منصة طلبات من خلال امتلاك حساب طلبات، ويمكن لجميع المستخدمين التسجيل عن طريق إنشاء حساب على منصة طلبات، لتجنب الشك، لن يتم تطبيق الخصم للزوار أو الضيوف.
- 8) In order to benefit from the Offer, users need to access Talabat's website or have the latest version of Talabat mobile application, and to be a registered user on Talabat's platform.

للاستفادة من العرض، يجب على المستخدمين الدخول إلى موقع طلبات أو الحصول على أحدث إصدار من تطبيق طلبات للهاتف المحمول، وأن يكونوا من المستخدمين المسجلين في منصة طلبات.
- 9) The Bank reserves the right to terminate the Offer during the Promotional Period anytime at its own discretion after obtaining the Ministry of Industry and Commerce approval.

يحتفظ البنك بالحق في إنهاء هذا العرض خلال الفترة الترويجية في أي وقت حسب تقديره المطلق بعد الحصول على موافقة وزارة الصناعة والتجارة.
- 10) The terms and conditions of this Offer shall be governed and construed in accordance with the laws of the Kingdom of Bahrain to the extent that such laws are not repugnant to the principles of Islamic Shari'a in which case the principles of Islamic Shari'a shall prevail and any dispute shall be subject to the exclusive jurisdiction of the Courts of the Kingdom of Bahrain.

تخضع وتفسر شروط وأحكام هذا العرض وفقاً لقوانين مملكة البحرين بما لا يتعارض مع مبادئ الشريعة الإسلامية وفي حالة التعارض تكون مبادئ الشريعة الإسلامية سائدة التطبيق وكما يخضع أي خلاف للاختصاص القضائي الحصري لمحكمة البحرين.